



EST RAAMIGA PEEGLI PAIGALDUSJUHEND

Tähelepanu! Andres Glass Solutions ei soovita raamiga peegleid paigaldada niiskettesse ruumidesse. Teie peegli komplektis olevad tüüblid on mõeldud kiviseina jaoks, kipsplaadile nad ei sobi. Edukat paigaldamist!

Juhul, kui peegil on Joonisel 1 kujutatud kinnitus (kinnitusklaambrite arv ja asukoht võivad erineda joonisel kujutatust), siis toimub peegli paigaldus seinale järgmiste etappidena:

1. Märkige seinale(6) peegli kinnitusklaambrite(5) asukohad.
2. Vastavalt märgitule puurige seinale(6) tüüblitele(2) augud(1).
3. Lükake tüüblid(2) puuritud aukudesse(1) ja keerake tüüblitesse kruvid(3) nii, et kruvi pead jääksid 4-5 mm tüüblist välja.
4. Riputage peegel(4) kinnitusklaambritega(5) seinale keeratud kruvidele.

RUS ИНСТРУКЦИЯ ПО УСТАНОВКЕ ЗЕРКАЛА В РАМКЕ

Внимание! Andres Glass Solutions не рекомендует устанавливать зеркала в рамках в помещениях с повышенной влажностью. Дюбели, имеющиеся в комплекте вашего зеркала, предусмотрены для каменной стены, для гипсовой плиты они не подходят. Успешной установки!

В случае, если на зеркале установлено крепление, изображенное на Рисунке 1 (число скоб креплений и их местонахождение может отличаться от изображенного на рисунке), то крепление зеркала к стене осуществляется в виде следующих этапов:

1. Разметьте на стене(6) местонахождение скоб крепления(5) зеркала.
2. В соответствии с разметкой просверлите в стене(6) отверстия(1) под дюбели(2)
3. Вставьте дюбели(2) в просверленные отверстия(1) и вверните в дюбели винты(3) таким образом, чтобы головка винта на 4-5 мм выступала из дюбеля
4. Повесьте зеркало(4) с использованием скоб крепления(5) на ввернутые в стену винты

ENG FRAMED MIRROR INSTALLATION GUIDE

Attention! Andres Glass Solutions recommends not to hang framed mirrors in damp rooms. The dowels in the set are meant for a stone wall, they are not compatible with plasterboard. Good luck!

If the mirror has a fastening depicted on Figure 1 (the number of the fastenings and their location may differ from the ones shown on the figures), the installation goes as follows:

1. Mark the places for the fastenings(5) on the wall(6)
2. Drill holes(1) into the wall(6) for the dowels(2) at the markings.
3. Insert the dowels(2) into the holes(1) and insert the screws(3) into these leaving the heads 4-5 mm out of the dowels.
4. Hang the mirror(4) onto the screws inserted into the wall by fasteners(5).

